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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

§1. Mötet öppnades av vice ordförande Louise Lindström 

§2. Dagordningen fastställdes 

§3. Val av sekreterare 

Marie Heinefors valdes till sekreterare. 

§4. Val av justerare  

Till justerare valdes Sirkka Husso. 

§5. Föregående möte och föregående mötesprotokoll 

1. Inga synpunkter lämnades på föregående mötesprotokoll. 

Protokollet lades till handlingarna. 

 

2. Rådet framför att mötet som rådet hade med presidiet den 5 

juni var mycket bra. Anteckningar från mötet kommer att 

skickas ut till rådet. 

§6. Ärenden inför arbetsmarknadsnämndens sammanträde 

Yttrande över remiss av Kommunikationsprogram för Stockholm 

stad 2017-2022 

AMN 2017-0071-01.06 

Rået finner förvaltningens svar mycket välformulerat. 

Rådet framför att kommunikationsprogrammet är ett viktigt 

program och det är viktigt att det blir bra formulerat. 

Rådet anser att det märks att ärendet är skrivet till målgruppen som 

ska läsa ärendet, dvs en ledningsgrupp. Man förutsätter att alla har 

tillgång till digitala medel och uppmärksammar inte att det finns 

personer med olika kommunikationsbehov. Det är en viktig fråga 

för samtliga medborgare att få veta vad de har rätt till. Om allt ska 

vara digitalt initialt måste man strukturera för kommunikation med 

flera media i följande led. Görs inte det uteblir den demokratiska 

effekten. 

 

Yttrande över remiss av motion (2017:11) om att stärka 

integrationspakt och obligatorisk samhällsinformation 

AMN 2017-0085-01.06 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter. 

 

Yttrande över Stadsrevisionens årsrapport för 

arbetsmarknadsnämnden 2016 

AMN 2017-0070-01.06 

Rådet framför att det förvaltningen framför i yttrande under 

synpunkter och förslag är viktigt. I övrigt har rådet tagit del av 

ärendet och lägger det till handlingarna utan några synpunkter. 
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funktionshinderfrågor 

 

Yttrande över remiss om allmänhetens insyn avseende kommunala 

angelägenheter som utförs av privata utförare jämte revidering av 

befintlig klausul för meddelarfrihet och meddelarskydd 

AMN 2017-0111-01.06 

 

Rådet har bara beröm att komma med. Det är en viktig fråga och att 

det är samma regler över hela linjen. Medborgarna måst kunna göra 

rationella val och veta hur verksamheten fungerar.  

 

Plats för det livslånga lärandet – program för vuxenutbildningen i 

Stockholms stad 

AMN 2017-0128-01.02 

Rådet konstaterar att programmet även inkluderar personer med 

funktionsnedsättningar.  

 

Beslut om deltagande i Kvalitetsutmärkelsen 2017 

AMN 2017-0125-01.05 

Rådet tycker det är bra och stöder detta.  

 

Svar på skrivelse om vuxenutbildning och sfi 

AMN 2017-0089-01.05 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter. 

 

Svar på skrivelse om resultat och uppföljning 

AMN 2017-0090-01.02 

Rådet framför att principen är viktig.  

 

Beslut om utseende av personuppgiftsombud 

AMN 2017-0120-01.01 

Rådet lämnar inga synpunkter då detta ärende inte faller inom deras 

uppdrag. 

 

Inriktningsärende för samverkan mellan Jobbtorg Stockholm och 

Arbetsförmedlingen avseende pilotverksamhet för unga i Järva 

AMN 2017-0131-01.05 

Rådet anser att ärendet är angeläget och önskar återkoppling.  

 

Utbildningscentrum i Tensta gymnasium 

AMN 2017-0130-01.05 

Rådet ser positivt på projektet och önskar återkoppling.  
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arbetsmarknadsnämndens råd för 
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Anmälan enligt Lex Sara gällande Jobbtorg Stockholm 

AMN 2017-0084-01.05 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter. 

§7 Lokalernas och handlingarnas tillgänglighet 

Lokal för rådets sammanträden 

Rådet beslutade att flytta tillbaka sammanträdena till förvaltningens 

egna lokaler på Livdjursgatan 4. 

§8. Övriga frågor 

Studiebesök 

Rådet framför att det önskar göra följande studiebesök under hösten 

2017 och med följande prioriteringsordning. 

 

1. Studiebesök på Jobbtorg City, Medborgarplatsen 3, med 

information om ALFA och uppdatering kring 

serviceassistenter 

2. Besöka SUVAS på Hornsgatan 124 

3. Besöka Jobbtorg Farsta och höra om ”Kvinnor med svag 

ställning på arbetsmarknaden” 

§9. Nästa möte 

Nästa möte äger rum onsdagen den 23 augusti 2017, (kl. 14.00 för 

förmöte, rådets sammanträde kl. 15.00). 

§10. Mötet avslutades och ordförande tackade för denna termin 

§11. Amanda Hernbäck önskade alla en trevlig sommar 

 

 


